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Tisztelt Elnök Úr! 

Az Alaptörvény 7. cikk (2) bekezdése és az egyes házszabályi rendelkezésekről szóló 10/2014. (II. 
24.) OGY határozat 121. §-a alapján interpellációt kívánok benyújtani. 

Az interpelláció címzettje: Lantos Lajos Csaba, energiaügyi miniszter 

Az interpelláció címe: "Miért sarcolják elképesztően magas energiaárakkal az embereket?" 

Tisztelt Miniszter Úr!

 

Az Ön miniszterelnökének, minisztertársainak és a fideszes képviselőknek az elmúlt években az
volt az egyik legtöbbet hangoztatott ígérete, hogy megvédik a rezsicsökkentést.

Nos, amikor a rezsicsökkentést  először „védték meg”, akkor azt úgy csinálták,  hogy a fideszes
rezsicsökkentésen éveken keresztül egy MET nevű offshore cég nyerészkedett.

Aztán közel 7 évig sokkal többet fizettünk a gázért, mint amennyibe az valójában került.

Tavaly aztán másodjára is  „megvédték” a  rezsicsökkentést.  Ez olyan „jól”  sikerült,  hogy abból
minden  idők  legbrutálisabb  áram-  és  gázáremelése  lett.  Legyen  egyértelmű:  ekkora  energia-
áremelést soha, senki nem csinált még Magyarországon!

Ez a brutális fideszes energia-áremelés  csődöket és elbocsátásokat, lecsúszást, elszegényedést –
összességében rosszabb életminőséget – eredményezett. És nem utolsó sorban megpörgette azt
az orbáni inflációt, amely még ma is a legnagyobb Európában.

De hogyan is jutottunk idáig?

Szijjártó Péter, az Ön minisztertársa két éve még azt mondta, hogy az MVM és a Gazprom közötti
hosszú  távú  gázszerződéssel  „sikerült  megteremteni  annak  a  lehetőségét,  hogy  a  világpiaci
ármozgásoktól függetlenül a magyar fogyasztók számára a gáz ára ne növekedjen”.

Orbán Viktor pedig hozzátette: „Valamivel alacsonyabb áron állapodtunk meg tizenöt évre, mint
az előző, hosszú távú szerződés ára volt.”



Aztán tavaly 2022. augusztus 1-jétől a földgáz árát átlagfogyasztás felett a 7,5 szeresére, az áram
árát a duplájára emelték. Mindez azt eredményezte, hogy egy rosszul szigetelt Kádár-kockában élő
kis nyugdíjas számlája akár a korábbi 3-4-szeresére is nőhetett.

Azt gondolom, mindannyian egyetérthetünk abban, hogy Önök szemérmetlenül hazudtak, és azóta
is sarcolják a magyar választókat!

És  akkor  még  nem  beszéltünk  az  állami  energiaszolgáltató,  az  MVM  „fantasztikus”
felkészültségéről,  bámulatosan  kreatív  elszámolási,  számlázási  gyakorlatáról  és  ügyfélszolgálati
részlegének hatékonyságáról.

Lenne tehát bőven söprögetni való ezen a területen.

 

Tisztelt Miniszter Úr!

Mára egyre többen látják, hogy a hazai brutális energiaáraknak Önök a felelősei. Áram esetén a
lakosságot továbbra is el lehetne látni a kilowattóránként 12 forintba kerülő paksi árammal.

Földgáz  esetében  pedig  a  köbméterenként  30  forintos  hazai  termelésű  gáz  mellett  a  130-150
forintos  tőzsdei  nagykereskedelmi  árak  sem indokolják  az  Önök által  alkalmazott  767 forintos
árakat!

Kérem szíveskedjen válaszolni!

Meddig kívánják még sarcolni az embereket a 767 forintos gázárral?

Hova tűnik el, kié lesz a gáz beszerzésből származó nyereség?

Mikor fejezik be az emberek tudatos félrevezetését?

 

Várom válaszát!
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